
Wyraźne tąpnięcia w rozmrażaniu
darłowskich placówek oświatowych – 27
maja
written by Archiwum Urzędu Miejskiego w Darłowie | 27 maja 2020

Może to jeszcze nie diametralny zwrot w odmrażaniu naszych placówek oświatowych i
opiekuńczych, ale czuje się podskórnie, że wzbiera presja rodziców, aby wysyłać pociechy
do przedszkoli i szkół.

Dziś stan obłożenia przedstawiał się następująco.

Szkoła Podstawowa nr 3. Ilość uczniów z klas I-III – 5. Tak jak wczoraj.

Społeczna Szkoła Podstawowa. Nie ma uczniów z klas I-III, ale jest 10 uczniów chcących
skorzystać z konsultacji.

Przedszkole Niepubliczne Promyczek  – obecnych 14 dzieci. Placówka działa drugi tydzień 

Przedszkole Nr 2. Przyszło 14 dzieci. Podobnie jak we wtorek. Placówka działa od
poniedziałku.

Przedszkole Niepubliczne Smyk. Działa od 3 tygodni. Na zajęcia przychodzi 7 dzieci.
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Przedszkole Niepubliczne Przedszkole przy Szkole. Działa od 3 tygodni. Dzisiaj przyszło 60
przedszkolaków i 4 żłobkowiczów.

Przedszkole Niepubliczne Jacek i Agatka. Działa od 2 tygodni. Dzisiaj przyszło 14
przedszkolaków i 5 żłobkowiczów.

Przedszkole Niepubliczne Akademia Przedszkolaka. Działa od 2 tygodni. Z placówki
korzysta 17 dzieci.

Dzisiejsze zdjęcia przedstawiają milusińskich z Akademii Przedszkolaka. U wejścia w
korytarzu pełna paleta informacji dla rodziców. Autor wpuszczony do przedszkola po
gruntownej dezynfekcji z obowiązkową maseczką i rękawiczkami. I jeszcze formalne
wpisanie o celu wizyty i stanie zdrowia. Jak mówi P. dyrektor staramy się w tym czasie z
dziećmi przebywać na słońcu. Rozumiemy, że długie miesiące, w których dzieci były w
murach mieszkań nie służyły ich rozwojowi, wyładowaniu naturalnej energii i witalności.
Więc jeśli  teraz pogoda to umożliwia, staramy się być jak najwięcej na naszym placu.

Wiekszość dyrektorów uskarża się na niespójność przepisów sanepidowskich
ograniczającymi ilość dzieci ze względu na przypisaną im powierzchnię, a coraz większym
zainteresowaniem rodziców posłania swoich pociech do przedszkola.

Na zdjęciach: zabezpieczenie u wejścia i zajęcia z dziećmi w Akademii Przedszkolaka.


